
Geachte raadsleden, 

Mijn naam is Chris van Werven, samen met mijn vader en broer run ik in Vorchten een 

melkveebedrijf. Ik spreek vanavond ook namens jong Gelre. Plattelands jongeren Heerde wapenveld 

waar ik de functie als voorzitter invul. 

Een ondernemersfonds, solidair zijn naar mekaar, voor ondernemers/door ondernemers het klinkt 

allemaal geweldig ware het niet dat er ernstige fouten zijn gemaakt in de aanloop van dit fonds.  De 

heer Speckmann gaf het twee weken geleden, maandag 3 december in de commissievergadering zelf 

al aan, blij verrast dat ze op zo’n korte termijn al met hun initiatief bij de commissievergadering aan 

konden schuiven. Waar in andere gemeenten initiatiefnemers voor een ondernemersfonds vaak 

anderhalf jaar nodig hebben zou het de heer Speckmann en de heer Drost zeker in 9 maanden 

lukken? 

Er is gelobbyd bij de grote bedrijven in de gemeente Heerde. De Agrariërs zijn hier volledig buiten 

beschouwing gebleven. Er is gelogen dat de LTO voorzitter benaderd is. De LTO voorzitter is in een 

verder gevorderd stadium op eigen initiatief in contact gekomen met de heer Speckmann. Daar komt 

bij dat lang niet alle agrariërs verenigd zijn onder LTO. Het merendeel van de Agrariërs wist dus tot 2 

weken voor tijd niks van dit fonds.  

Waarom word nu het buitengebied bij zo’n fonds betrokken, lijkt het misschien dat er geld te halen 

valt in het buitengebied?  Waar waren jullie in mindere tijden MKZ, Groene rivier en de huidige 

fosfaatwetgeving. Precies dan is er ook geen gemeentelijke steun. En dat hoeft ook niet want daar 

zijn wij ondernemers voor, als ondernemer kies je hiervoor en ga je ervoor om je eigen broek op te 

houden.  

Een WOZ afdracht verhoging van ruim 14 procent,  voor ons bedrijf een stijging van ruim 700 euro. 

Volgens de NIBUD berekening komt dit overeen met bijna 2 maanden boodschappengeld voor een 

gemiddeld gezin met 2 kinderen. 2 Maanden! 

Als ondernemer worden we al voldoende getriggerd om duurzaam en innovatief te denken, maar 

bovenal bedrijfseconomisch. De Agrariërs zouden gezamenlijk 36.000 euro afdragen aan een fonds 

waar nog geen statuten, geen bestuur is gekozen en waar nog geen enkel agrarische verreikend plan 

is bedacht. Complete waanzin en bedrijfseconomisch totaal niet te verantwoorden.  

Geachte raadsleden ik, Chris van Werven  vraag u hier namens de jonge boeren uit het buitengebied 

Veessen Vorchten Wapenveld en Heerde, de ondernemers van de toekomst om dit 

ondernemersfonds voor nu tegen te stemmen. Wij zien ook wel mogelijkheden voor een bepaald 

ondernemersfonds. Maar in deze vorm is het onacceptabel.  

Bedankt voor uw aandacht  


